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Onderwerp Beantwoording artikel 38-vragen over Loobeekdal 

Zaaknummer Z24000615 

B&W datum 9 juli 2024 

Naam steller Medewerker team Ruimtelijke Ontwikkeling 

Teammanager Teammanager team Ruimtelijke Ontwikkeling 

Portefeuillehouder Daan Janssen 

 

Besproken met portefeuillehouder? 

Ja, met Daan Janssen op 2 juli 2024 

Openbaarheid 

Ja, na het informeren van betrokkenen. 

Bevoegd orgaan 

B en W 

Ter kennisname aanbieden aan Raad 

 

 

Advies  

1. De artikel 38-vragen van de PvdA, SP en GroenLinks te beantwoorden overeenkomstig de 

bijgevoegde conceptbrief. 

 

Inleiding 

De fracties van de PvdA, GroenLinks en SP hebben artikel 38-vragen gesteld over aanvragen en 

werkzaamheden in het Loobeekdal. 

 

Beoogd resultaat  

Beantwoording van artikel 38-vragen van de fractie van de PvdA, GroenLinks en SP. 

 

Argumenten  

1.1. Het college van B&W moet vragen die gesteld worden op grond van artikel 38, lid 3 van 

het Reglement van Orde zo spoedig mogelijk schriftelijk beantwoorden. 

 

Kanttekeningen of risico’s 

Niet van toepassing. 

 

Communicatie  

De brief wordt na vaststelling door uw college via de griffie ter kennisname gebracht aan de leden 

van de gemeenteraad. 

 

Financiële gevolgen  

Niet van toepassing.  

 

Vervolgtraject besluitvorming  

Niet van toepassing. 

 

Evaluatie  
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Niet van toepassing.  

 

Bijlagen  

Bijlage 1. Conceptbrief beantwoording artikel 38-vragen over het Loobeekdal. 

Bijlage 2. Schriftelijke vragen van de fractie van de PvdA, GroenLinks en SP. 

 

Naslagwerk  

Niet van toepassing.  



 

 

 

 

 

 Fractie GroenLinks, PvdA, SP 

 

 

 

Datum 9 juli 2024 Behandeld door Team Ruimtelijke Ontwikkeling 
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Pagina 1 van 2 Uw kenmerk  

  

Onderwerp artikel 38 vragen afgravingen Loobeekdal. 

 

 

Ruimtelijke ontwikkeling 

Raadhuisstraat 1 

Postbus 500, 5800 AM Venray 

Telefoon (0478) 52 33 33 

Telefax (0478) 52 32 22 

E-mail  gemeente@venray.nl 

Internet  www.venray.nl 

KvK-nummer  14132389 

 

IBAN NL20 BNGH 028 5028 383 (belastingen) 

IBAN NL11 BNGH 028 5008 757 (algemeen) 

BIC BNGHNL2G 

Beste heer, mevrouw, 

 

Op 1 juli 2024 heeft u schriftelijke vragen gesteld (artikel 38 van het Reglement van Orde) over 

diverse onderwerpen die spelen in het Loobeekdal. 

Hieronder treft u de vragen aan zoals in uw brief gesteld met daarbij de beantwoording van deze 

vragen. 

 

1. Waarom worden deze aanvragen niet aangehouden in afwachting van de uitkomsten van 

het onderzoek naar de gang van zaken in het Loobeekdalproject. Want wat is nog de zin 

van een onderzoek als alle ter discussie staande werkzaamheden al gelegaliseerd zijn? 

 

Voor een omgevingsvergunning voor aanlegwerkzaamheden is in de wet bepaald dat deze 

omgevingsvergunning moet worden verleend wanneer de aanlegwerkzaamheden niet in strijd zijn 

met de in het bestemmingsplan (onder de Omgevingswet: het omgevingsplan) gestelde regels over 

het verlenen van de omgevingsvergunning. Daarnaast is bij wet bepaald dat de gemeente binnen 8 

weken op een aanvraag moet beslissen. Het is vrij aan een initiatiefnemer om een aanvraag voor 

diverse werkzaamheden aan te vragen. Als deze aanvragen voldoen aan het 

aanlegvergunningstelsel van het ter plaatse geldende bestemmingsplan, moet het college van B&W 

de vergunning verlenen. 

 

2. Waarom wordt over deze legalisatie aanvragen niet transparant met de gemeenteraad 

gecommuniceerd? Men moet het nu uit de gemeentepagina in de Peel en Maas vernemen 

en voelt zich voor het blok gezet.  

 

De gemeenteraad stelt de beleidskaders vast waaraan het college van B&W uitvoering geeft. In de 

gevallen die passen binnen deze kaders c.q. bestemmingsplannen is het college van B&W bevoegd 

gezag en wordt over genoemde aanvragen niet actief met de gemeenteraad gecommuniceerd. Wel 

blijft het college graag met (een afvaardiging van) uw raad in gesprek over de ontwikkelingen 

rondom het project Loobeekdal. 
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3. Hoe staat het met de schade die aan de natuurlijke staat van het beekdal door al deze 

werkzaamheden is toegebracht? Het gaat om grote oppervlakten. De bodem wordt diep 

omgewoeld en al het micro-reliëf dat zo belangrijk is voor een diverse biodiversiteit is 

volledig verdwenen. 

 

Op dit punt wordt onderzoek gedaan. Op het moment van schrijven zijn de resultaten nog niet 

bekend bij ons. Zodra wij die hebben delen wij die uiteraard met u. 

 

4. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de drie aangekondigde onderzoeken? 

 

1. Er loopt een gemeentelijk onderzoek naar de werkzaamheden die zijn gedaan in het 

Loobeekdal. Zodra de eerste resultaten bekend zijn, informeren wij u. 

2. De resultaten van de Commissie Nadeelcompensatie zijn nog niet bekend. Afhankelijk van 

die resultaten wordt met uw gemeenteraad de mogelijke vervolgstappen besproken. 

3. Er wordt door het waterschap gewerkt aan een eindrapportage van het project Loobeekdal 

die, zodra afgerond, met uw raad wordt gedeeld.  

 

Wij gaan er vanuit dat wij uw vragen hiermee voldoende beantwoord hebben. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

De burgemeester,       de secretaris, 

 

 

M.C. Uitdehaag       E.G.J. Voorn   



We hebben de laatste maanden geregeld art. 38 vragen gesteld over het Loobeekdal. De 

beantwoording daarvan en andere ontwikkelingen blijven nieuwe vragen oproepen.  

 

We hebben in mei om de tafel gezeten m.b.t. het opzetten van een onderzoek. Op 18 mei hebben 

wij artikel 38 vragen gesteld over legalisatie van illegale drainage en grondverzet op percelen in 

het Loobeekdal. Inmiddels zijn weer nieuwe aanvragen voor legalisatie van reeds uitgevoerde 

werkzaamheden ingediend op een viertal percelen in het Loobeekdal, te weten Z640, Z642, Z643 

en Z754. In het totaal beslaan deze percelen een oppervlakte van maar liefst 91 ha. 

 

Dit roept de volgende vragen op. 

 

1. Waarom worden deze aanvragen niet aangehouden in afwachting van de uitkomsten van 

het onderzoek naar de gang van zaken in het Loobeekdalproject. Want wat is nog de zin van een 

onderzoek als alle ter discussie staande werkzaamheden al gelegaliseerd zijn? 

2. Waarom wordt over deze legalisatie aanvragen niet transparant met de gemeenteraad 

gecommuniceerd? Men moet het nu uit de gemeentepagina in de Peel en Maas vernemen en voelt 

zich voor het blok gezet.  

3. Hoe staat het met de schade die aan de natuurlijke staat van het beekdal door al deze 

werkzaamheden is toegebracht? Het gaat om grote oppervlakten. De bodem wordt diep omgewoeld 

en al het micro-reliëf dat zo belangrijk is voor een diverse biodiversiteit is volledig verdwenen. 

4. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de drie aangekondigde onderzoeken? 
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